
Protokoll Styrelsemöte Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2018-09-06

Tid & Plats: 18:30-21:00

Närvarande: Ordf.
Sekr.
Kassör
Övriga delt.

Catharina Rosénius Käll
Jeanette Coltén Ferm
Elisabeth Pettersson
Maria Rothzén
Viktoria Svensson
Ulrica Larsson
Lena Lycksell
Jessika Lindberg
Susanne Lindberg

Anmält 

Ers. Suppleant:

Bordlagd Beslut
§64

§65 Dagordningen:

§66

§67 Godkändes lades till handlingarna

§68

1)

x

2)

3)

§69

a) Kassör:

b) Utbildning

c) Tävling

d) Tjänstehund

e) Agility

Mikael Åberg Skövde BK och Hundförare i Kåkind vann Patrullhunds SM!

Ännu ett lyckat Labbåsräjs är avverkat helgen som gick. En del 
kommentarer och missnöje att vi inte hade hamburgare i egen regi. 
Omvärdera till nästa år.
I övrigt flöt allt på som planerat och både tävlanden och arrangör var nöjda 
med helgen

Se Bilaga

Föregående mötes protokoll:

Frågor:

Vicki har kollat upp vad en tidtagning (de vi hade på räjset) kostar. Har fått priser på två olika.
En exakt sån vi hade med AA-batterier kostar 17000:- och en med uppladdningsbara delar för 
19000:-  
Styrelsen beslutar att köpa in en anläggning med batterier för 17.000kr och avvakta med 
nästa.

Möte med Kommunen ang. Utbyggnaden av Kriminalvårdsanstalten.
Catharina, Maria & Tina träffade Kjell Jonsson, Håkan Daremark & Ingemar Rehn.
Kjell visade det förslag som dom tänkt sej, genom att endast flytta stugen några meter så den 
hamnar utanför staketet på agilityplanen. Nya planer ev. nedanför slänten och bortåt.
Vi hade med ett förslag vi skissat på som innebär flytt av "hela" anläggningen bort till gärdet 
hitom Nyborg. Dom fick med sej förslaget och skulle titta vidare. Att vår MH-bana mejades ner 
utan förvarning när skogen skövlades bort ville dom inte ta på sej ansvaret för då dom påstod 
att den marken hade vi tagit på eget initiativ.
(Detta är då inte fallet, då vi blev tilldelade den i samband med förra staketflytten, repr. från 
Kommunen var då med och invigde MH-banan för 10 år sedan!)

Rapporter:

Se bilaga

Kurser som pågår: Valp, Grund, Ag.Nyb samt Rallyträning.
Ingen anmäld till Fortsättningskurs så Krina kommer starta en NoseWork 
lite senare istället.

Till protokolljusterare att jämte ordf. justera protokollet: Vicki Svensson

Elisabeth Enghed; 

Ordförande Catharina Rosénius Käll hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

godkändes
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f) Stugan

g) Köket

h) Plan

i) RUS

j) PR-info

k) Trivsel

l) SHU

m) Utställning

n) Draghund

o) Nosework

p) Rallylydnad

q) Övriga rapporter

§70

a) Inkomna

b) Utgående

§71

1)
x

2)
x

§72

1)

x

2) x

3)

x

§73

§74

Skriva inbjudan till Medlemsmötet 20 sep. Jeanette skriver rent och skickar ut omgående.

Vicky har kollat med Thorsells reklam? ang. Nya klubbkläder. Har fått ett erbjudande där dom 
lägger upp vår klubb och vad som finns att beställa på nätet. Styrelsen nappade på idén. Vicky 
går vidare med detta.

Närmast förestående verksamhet: Elitspårtävling 9/9

Nästa möte: Medlemsmöte 20 sep

Ordförande förklarade mötet avslutat kl.20.45

Sekr. Jeanette Coltén Ferm

Träningshelgen. 
Vi kör som tidigare år att Aktivitetsgänget fixar med frukost och fika, Bruksgänget med lunch 
och Agilityn ordnar lördagskvällen. Respektive är välkomna på lö kväll om dom önskar.
Jeanette fixar så kristallkronan kommer på plats!

Bordlagda frågor

Mattor för inomhusträning. Fortsätter undersökning
Jeanette kollar även med Jocke Ljungberg
Jula har en 10m gummimatta, är det ett alternativ?

GDPR 
Finns en checklista som vi ska gå igenom.
Skicka ut info till alla kommittéansvariga
Försöka ta fram någon lathund till höstens verksamhetsstart.

Övriga frågor:

UT18009 Kommunen har fått vårt förslag på flytt till Nyborg

Inget att rapportera

Fortsatta problem med trycket på stolarna till våra SM-ekipage...

Skrivelser:

IN18022 Distriktet efterfrågar ”ny” tillfällig sekreterare

IN18023 Klubbkläder från Thorsells

Inget att rapportera

Chrilles VVS har undersökt vad det kan vara för fel på luftvärmepumpen, 
men anser att den ej går att laga. Invänta med att köpa ny tills vi vet vad 
som händer med flytt etc.

Våffeljärn inköpta enl.föregående protokoll. Pris 2x499:-

-

-

Ingen rapport

Förslag på trivselkväll på Bowlingen. Jessika provar att boka in 9 nov.

-

Inget att rapportera

Inget att rapportera
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